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Floor van Grouw, fractievoorzitter: 
 
Voorzitter,  het coalitieakkoord spreekt voor zich, 4 partijen hebben uitgesproken er 
vertrouwen in te hebben om Hengelo gezamenlijk te besturen dit langs de lijnen zoals 
vastgelegd in dit akkoord. 
 
De SP is blij met dit akkoord en we zijn blij dat we als SP opnieuw gaan deelnemen in het 
college van Hengelo. We herkennen onszelf in dit akkoord. 
 
Dit akkoord is tot stand gekomen nadat het voor de SP fractie tijdens de Informatieperiode 
duidelijk werd dat een coalitie met ProHengelo wat de SP fractie betreft niet de beste 
mogelijkheid was. Zoals gisteren bij RadioHengelo ook al vermeld ligt dit niet zozeer aan de 
dingen die we willen bereiken, wat dat betreft is er veel overeenstemming in de 
verkiezingsprogramma’s van ProHengelo en de SP. Maar dit ligt meer aan de zaken die we 
moeten gaan laten of de wijze waarop we aan doelen willen werken. Het is dus een 
combinatie van inhoud en aanpak. Zeker speelde ook mee dat voor het bereiken van je doelen 
in een democratie samenwerking nodig is, de kansen op een goede samenwerking achten wij 
als SP het grootst met de fracties en wethouders van het CDA, D66 en de PvdA. 
 
Dit akkoord is een akkoord tussen vier fracties iedereen mag hier van alles van vinden, de 
mening van anderen zal het akkoord echter niet wijzigen. De mening van anderen kan echter 
wel van invloed zijn op hoe dit akkoord later wordt ingevuld. 
 
In de begeleidende brief is al eea gezegd over speerpunten. Ik ga hier deze brief en het 
akkoord zelf dus niet herhalen. Toch kort voor de SP een paar willekeurige highlights: 
- Aanpak van de transities inclusief de bereidheid om hiervoor in ieder geval in de eerste jaren 
extra incidenteel geld ter beschikking te stellen. 
- Aanpak van de armoede en het behouden van ons armoedebeleid 
- Aanpak van de realisering van huisvesting voor de ambtenaren 
- Het skatepark 
- Regie op wonen 
 
Dit akkoord geeft niet in detail hoe en welke zaken in de komende 4 jaren gerealiseerd gaan 
worden, dit is een bewuste keuze. De komende jaren immers zal er in Hengelo, door 
maatregelen uit Den Haag verder bezuinigd moeten worden, de mate waarin is echter nog 
onduidelijk. Ook zullen de transities gepaard gaan met bezuinigingen en nieuwe taken 
waarvan de mate en inhoud nu nog onbekend zijn. Hierover zijn dus ook geen getalsmatige 
afspraken gemaakt. 
 
Afspraken in detail zijn wat ons betreft echter ook niet nodig. De afgelopen weken hebben de 
onderhandelingen ons geleerd dat vier partijen een college gaan vormen. Vier partijen die 
over veel zaken hetzelfde denken, vier partijen die veel overeenkomsten hebben in de zaken 
die ze belangrijk vinden. En voor de SP ook: vier partijen waarin ik vertrouwen heb dat we 
elkaar de komende vier jaar zullen helpen om ervoor te zorgen dat we onze doelen zullen 
bereiken. 
 



Wat in mijn ogen ook goed is is dat we als coalitie zijn begonnen met de hand te reiken naar 
de oppositie door te vragen om inbreng voor het coalitieakkoord. Ik denk dat we erin geslaagd 
zijn hun inbreng mee te nemen. Ik ben benieuwd of zij dit ook herkennen. 
 
Ik hoop ook dat we in gesprek zullen blijven met alle partijen waarbij we op inhoud de 
voorstellen die de komende jaren gaan passeren zullen bediscussiëren en waarbij partijen 
zullen aangeven op welke punten de voorstellen kunnen verbeteren.  
 
Ik denk dat sommigen deze uitgestoken hand zullen aangrijpen. Ik verwacht echter gezien de 
reacties in diverse media dat niet iedereen dit zal doen. 
 
Voor mijzelf geldt in ieder geval dat ik aan discussies en gesprekken die ik voer met burgers 
en mederaadsleden meer waarde toeken als de gesprekspartner met respect voor anderen in 
deze maatschappij staat. 
 
Laat ik wat dat betreft ook aangeven dat de fractieleden van ProHengelo mij daarin zeer 
teleurstellen. Meneer Knegt liet gisteravond weer zijn dat hij personen half beschuldigt en om 
zaken heen draait. Het optreden van meneer Janssen in de media is van een nog lager niveau 
teksten van de laatste drie dagen zoals: "dictatuur", "liegers en bedriegers" (over CDA, SP), 
"zeikerd", "papegaai", "plucheklever" (...en ik kan er nog veel meer vinden) helpen niet om 
zijn woorden op andere momenten serieus te nemen en bevestigt de afwegingen die we als 
fractie eerder hebben gemaakt. 
 
De burgers en de oppositie mogen van de  SP fractie evenals de afgelopen periode verwachten 
dat we ook bij pijnlijke besluiten (die we nu ook weer zullen moeten nemen) altijd bereid zijn 
aan te geven waarom men een afweging heeft gemaakt. 
 
Tenslotte de voordacht voor de wethouders. De SP is blij met dit team, we zijn blij met onze 
eigen wethouderskandidaat  Mariska ten Heuw die wij voordragen. Ik wens dit college en 
deze gemeenteraad veel succes en wijsheid toe in de komende periode. 
 


